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Zápis č. 1/2010 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na prvním 
zasedání VV v roce 2010 a všechny seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS 
ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím 
RS ČSTV Jihlava. 

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

Předseda RS ČSTV Jihlava podal tyto úvodní informace ze sportovního prostředí: 
• Zhodnotil vystoupení českých sportovců na ZOH ve Vancouveru 
• Zhodnotil anketu „Nejlepší sportovec Jihlavska 2009“ 
• Informoval o volební 22. VH ČSTV v Nymburce 17. 4. 2010 
• Informoval o změně ve vedení Sokola Bedřichov – nová starostka Liběna Menšíková 
• Informace z VH sdružených subjektů – 16. 1. 2010 TJ Podyjí Černíč (Holub) – VH 

hodnocena velmi pozitivně – předány ocenění funkcionářům u příležitosti 35. výročí 
založení TJ, 16. 1. 2009 SK Kostelec (Holub, Vrzáček) – zprávy, které na jednání byly 
proneseny byly velmi profesionálně zpracovány, 1.FC Batelov (Vrzáček) – diskusně 
bohatá VH. 

• Informace o připravovaném pracovním jednání s generálním ředitelem SAZKY a.s. 
28.3.2010 v Jihlavě. 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Informace z komise pro sport a volný čas 

kraje Vysočina 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Anketa „Nejlepší sportovec 2009“ 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Pasportizace,  členská základna 2009  
• Informace z jednání Všesportovního kolegia 

kraje Vysočina 
• Volby do orgánů ČSTV na 22. VH ČSTV 
• Vyznamenání funkcionáře SKST Třešť – 

Viktora Kopuletého 
• Zrušení členství TJ, SK – HC Janovice 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
 

Datum konání: 18. března 2010 v 15,00 hod., ukončení v 16,50 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Šmrha Jiří, Svoboda Jaroslav, Mgr. Havlík Jiří, Birnbaum Robert, 

Vrzáček Miroslav 
 
Omluveni: Háj Martin, Ing. Doležal Josef, Skočdopole Jindřich 
Procentuální vyjádření: 62,5  %,  RVV byl usnášení schopný 
 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření RS ČSTV Jihlava za rok 2009 
2. Návrh rozpočtu na rok 2010 
3. Analýza členské základny za rok 2009 
4. Žádost o mimořádný finanční příspěvek BK 

Jihlava 
5. Přehled životních výročí v roce 2010 
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3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
 
Usnesení č. 15/2009 – splněno - rozdělení 50% dotací roku 2009 pro TJ, SK.  
Usnesení č. 16/2009 – splněno – inventarizace byla provedena – nebyly nalezeny rozdíly. 
Usnesení č. 17/2009 – splněno – připraven návrh rozpočtu 2010 (viz materiál pro jednání). 
Usnesení č. 18/2009 – splněno – mimořádný finanční příspěvek ve výši 2500,- Kč pro TJ 
Neslyšící byl odeslán.  
 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
 
Dotace z vlastních zdrojů – SAZKA – k dnešnímu dni jsme neobdrželi žádné prostředky z 
vlastních zdrojů ze SAZKY pro rok 2009 (plán 765 300,- Kč).  Obdrželi jsme doplatek 
vlastních zdrojů ze SAZKY za rok  2006 ve výši 445 100,- Kč, tzn. že rok 2006 je 
vyfinancován k dnešnímu dni do 100%. Rok 2006 však TJ a SK mají vyfinancovány na 100 
%. Dále naše RS obdrželo doplatek vlastních zdrojů za rok 2008 ve výši 3,3 % (84 700,- Kč) 
což jsou finanční prostředky vzniklé po schválení účetní závěrky a. s. SAZKA koncem roku 
2009, do kterých se započítaly mj. také nevyplacené tantiémy členům orgánů Sazky. Zdroje 
MF – k dnešnímu dni činily obdržené zdroje z MF 1 078 800,- Kč (tj. 100 %).  
Čerpání rozpočtu aparát 2009 – Plán počítal s výdaji ve výši 918 tis. Kč (899 tis. + 19 tis. 
ostatní příjmy). Skutečně bylo vyčerpáno 874 936,12 Kč tj. 95,3%. Proti plánu je rozpočet 
aparátu ve výdajové části přečerpán v položce Úklidové služby o 352,20 Kč tj. o 2,9% a 
ostatní služby o 3 735,45,- Kč, tj. o 37,4 %. Odůvodnění: Položka úklidových služeb byla 
přečerpána z důvodu kompletního čištění koberců po 8 letech používání. U položky ostatních 
služeb je přečerpána z důvodu zvýšených nákladů na tisk materiálů pro Valnou hromadu. 
Přečerpání v těchto položkách je vyrovnáno úsporou v jiných položkách rozpočtu. 
Příjmová část rozpočtu: položka přijatých úroků – z plánovaných příjmů ve výši 899 tis. Kč 
jsme převedli do stř. 1 aparát potřebných 874 500,- Kč (úspora  24 500,- Kč). Dále za služby 
OFS získalo RS ČSTV Jihlava 10 000,- Kč a v položce plánovaných úroků ve výši 9 tis. Kč 
se toto podařilo splnit, neboť ve skutečnosti jsme obdrželi 8976,17 Kč tj. 99,7%. Příjmovou 
část ovlivňuje také výše uvedená částka 397 500,- Kč z vlastních zdrojů za rok 2006, která 
však byla částečně použita na výplatu dotací TJ, SK, takže k 31.12.2009 se promítlo do 
příjmů 134 300,- Kč. 
Ekonomika sdružených subjektů RS ČSTV Jihlava za rok 2009 – do ekonomiky 
sdružených subjektů se promítají především zaslané dotace ze zdrojů kraje Vysočina na 
mládež. Z kraje Vysočina jsme obdrželi 484 192,- Kč a TJ a SK bylo v souladu s rozhodnutím 
Valné hromady rozesláno 429 300,- Kč. Zůstatek 54 892,- Kč na sportovní akce byly 
rozeslány 21. července 2009.  
Dále TJ, SK, které zaslaly vyúčtování údržby, byly tyto dotace zaslány (356 000- Kč). K 31. 
12. 2009 byly dotace na údržbu 100% odeslány.  
Dále TJ, SK, které zaslaly vyúčtování programu Sportuj s námi 2009, byly tyto dotace 
zaslány (66 500,- Kč). K 31. 12. 2009 jsme měli k dispozici 100 % plánovaného objemu tj. 66 
500,- Kč. 

I nadále zůstává v platnosti usnesení 20. VH ČSTV z roku 2008 o tom, že financování 
roku 2007 je ukončeno na objemu 75% (znamená to, že TJ, SK za rok 2007 prozatím 
nedofinancujeme částku 448 975,- Kč). Taktéž platí usnesení 21. VH ČSTV z roku 2009, že 
financování roku 2008 je ukončeno na objemu 60%+3,3%(prostředky z vlastních zdrojů 
SAZKY a.s. dělené klíčem roku 2008, vzniklé přepočty HV a z dividend). 
 
Byly podány informace o provedené inventarizaci za rok 2009 – rozdíly nebyly shledány. 
 
Usnesení č. 1/2010 
VV RS ČSTV Jihlava vzal na vědomí výsledky inventarizace 2009. 
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 Rozpočet 2010 – návrh rozpočtu je připraven (viz příloha) po prvním připomínkování, 
po úpravách a schválení ve VV bude předložen VH dne 21. 5. 2010 (VH od 16,30 hod. 
v návaznosti na zápas FC Vysočina – Třinec se hraje od 19,00 hod.).  
 
Usnesení č. 2/2010 
VV RS ČSTV Jihlava vzal na vědomí návrh rozpočtu na rok 2010. 
 
• Pasportizace a evidence členské základny 
 
Pasportizačního šetření majetku sdružených subjektů se zúčastnily všechny TJ, SK, u kterých 
evidujeme majetek či dlouhodobé pronájmy sportovních zařízení. Celkem máme zpracováno 
139 pasportizačních karet od 38 TJ, SK. Největší změnou bylo zrušení haly TJ Start Jihlava a 
dále zrušení pasportizačních karet BMX Spartak Jihlava.  
Aktualizace členské základny – držíme se na hranici 17 tis. členů (17 145 členů, nárůst o 116 
členů). Aktualizaci dodaly všechny TJ, SK. Přílohou jednání je celková analýza členské 
základny včetně časového vývoje. Tato analýza je také na našich webových stránkách. 
Diskutována problematika členů ASPV ve strukturách ČSTV: v současné době 
evidujeme v členské základně RS ČSTV Jihlava celkem 1 527 členů ASPV (1394 dospělých a 
133 mládeže). Pouze 4 TJ jsou jednooborové – SPV Spartak (201 dosp./0 mládež), MASPV 
Mrákotín (178/35), TJ Zhoř (55/1), Rosa Club Jihlava (12/9).  
 
Usnesení č. 3/2010 
VV RS ČSTV Jihlava bere na vědomí informace o stavu členské základny za rok 2009 a 
výsledky pasportizačního šetření za rok 2009. 
 
• Volby do orgánů ČSTV na 22. VH ČSTV 
 
Rok 2010 je v prostředí ČSTV rokem volebním. RS ČSTV Jihlava po krátké diskusi přijalo 
usnesení, ve kterém schválilo nominace kandidátů do orgánů ČSTV takto: 
 
Usnesení č. 4/2010 
VV RS ČSTV Jihlava schválil kandidaturu ing. Vítězslava Holuba na člena VV ČSTV a 
dále schválil kandidatury Pavla Kořana na předsedu ČSTV a Vladimíra Šimíčka na 
místopředsedu ČSTV. 
 
Na jednání 22. VH ČSTV také RS ČSTV Jihlava schválil svého delegáta. 
 
Usnesení č. 5/2010  
VV RS ČSTV Jihlava se stanovil jako delegáta pro 22. VH ČSTV pana Jiřího Šmrhu. 
 
4.  Anketa „Nejlepší sportovec ČSTV 2009“ 
Členům RVV byl předložen návrh sportovních svazů a TJ/SK pro vyhodnocení ankety 
„Nejlepší sportovec ČSTV za rok 2009“. Hodnocení se provádělo bodovým systémem všech 
členů RVV. Bodové hodnocení: 1. místo – 3 body, 2. místo – 2 body, 3. místo – 1. bod. Po 
součtu bodů vzniklo následující pořadí sportovců: 
 
Usnesení č. 6/2010 
VV RS ČSTV Jihlava se rozhodl vyhlásit nejlepší sportovce RS ČSTV Jihlava za rok 
2009 v tomto pořadí: 
 1. místo – Barbora Chudíková (22 bodů) 
 2. místo – Tomáš Fučík (10 bodů) 
 3. místo – Jan Lauerman (8 bodů) 



 4

 Bez určení pořadí se dále umístili: Hotař Pavel, Venhoda Milan, Picková 
Barbora, Reiterman Filip, Paulíčková Renata, Hájek Karel, Kotyza Jan, Parkan Robin 
a Tomáš Šárik. 
 Galavečer s vyhlášením ankety proběhl 5. 3. 2010 v HD Jihlava.  
 
 
5. Informace z jednání Všesportovního kolegia kraje Vysočina 
Ing. Vítězslav Holub podal informace z jednání VŠK kraje Vysočina – především požadavek 
KÚ na jmenovitou členskou základnu mládeže do 18 let věku. Požadavek splněn.  
 
6. Diskuse, závěr a usnesení 
 
Projednána žádost BK Jihlava o finanční podporu na soustředění reprezentace ČR U16. 
 
Usnesení č. 7/2010 
VV RS ČSTV Jihlava projednal žádost BK Jihlava a schválil mimořádný finanční 
příspěvek na nájemné ve výši 1 000,- Kč. 
 
VV RS ČSTV Jihlava projednal návrh SKST Třešť na vyznamenání svého člena u příležitosti 
významného životního jubilea.  
 
Usnesení č. 8/2010 
VV RS ČSTV Jihlava projednal žádost SKST Třešť a schválil ocenění Viktora 
Kopuletého čestným odznakem ČSTV. 
 
Zároveň byla diskutována problematika výměny služebního auta vzhledem ke zvýšené 
poruchovosti a tím i zvýšeným finančním nákladům na opravy. V této souvislosti bylo přijato 
následující usnesení:  
  
Usnesení č. 9/2010 
VV RS ČSTV Jihlava pověřil předsedu a ředitele RS ČSTV Jihlava řešit problematiku 
výměny služebního auta s ohledem na efektivitu a finanční možnosti. 

 
VV dále projednal žádost HC Janovice o zrušení členství v RS ČSTV Jihlava k datu 18. 3. 
2010. VV přijal na základě této informace toto usnesení: 
 
Usnesení č. 10/2010 
VV RS ČSTV Jihlava vyhověl žádosti HC Janovice o zrušení členství v RS ČSTV 
Jihlava k datu 18. 3. 2010. 

 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude sdělen v dostatečném předstihu. 
  
 

Zapsal dne 18. 3. 2010 Ing. Holub Vítězslav 


